
Referat af bestyrelsesmøde den 23/9 - 2020 kl. 19.00 
 
Tilstede var: Alex (online) Søren, David (afbud) Freja (afbud), Bjarke, Jesper (online), Benjamin  
Referent: Bjarke  
Næste møde: torsdag d. 26.10 kl. 2020 kl. 19.00  
 
Bestyrelsen har fået en henvendelse fra en andelshaver som synes der er fugtige kældre i 
foreningen. I forbindelse med etablering af vores kælderrum i 2005 blev vores kældre er optimalt 
drænet med lecasten og fast betondæk. I år fik vi også strømpeforet vores kloakker. Man må 
forvente en vis fugt og det må alle andelshavere tage højde for ved opmagasinering af personlige 
ejendele.  
 
Der har været kritik af vores trappevask over sommeren og vi har fået har derfor tilbageholdt 1 mdr. 
betaling. Tapperne vaskes her fredag og hvis dette ikke er udført venligst kontakt bestyrelsen på 
peterfabersgade519@gmail.com  
 
Dørene i mellemgangen er taget af skraldemændene, da de tog fejl af vores storskrald srum og 
mellemgangen. Bjarke tager kontakt til kommunen for at vi kan få erstatning.  
 
2 bestyrelsesmedlemmer fraflytter foreningen og Jesper (suppleant) har lovet at indtræde i 
bestyrelsen som fuldt medlem.  
 
Der kommer i løbet af efteråret mere information om mulighed for at få en spansk altan. Søren har i 
samarbejde med foreningens administrator Nina udarbejdet information og et brev hvor 
andelshaveren kan give tilsagn.  
 
Ved 3. arbejdsweekend deltog næsten 30 personer. Tak for det gode arbejde og tak for en god dag.  
	


